

GENERAL RULES OF ALL HONG KONG GIRLS HOCKEY COMPETITION

1. MEETING OF PARTICIPATING SCHOOLS

A meeting of participating schools will be held in early September to finalize details of the competition.

2. RULES

Normal International Hockey Federation (FIH) rules apply except for the rule concerning time of game.

3. SYSTEM OF COMPETITION

3.1 Senior League

3.1.1 There will be two competitions in Senior League with Girls A Grade Division One and Girls A Grade Division Two.

3.1.2 Girls A Grade Division One team is compulsory for all participating schools.

3.1.3 Other girls in A Grade and B Grade will be grouped into Girls A Grade Division Two team and competed in another pool.

3.1.4 Fixtures will be scheduled from mid- September to early December.

3.2 Junior League

3.2.1 Girls under 14 of age will play in Girls Junior League. There will be two divisions which are C Grade Division One and C Grade Division Two.

3.2.2 Girls C Grade team is compulsory for all participating schools.

3.2.3 Other girls in C Grade will be grouped and competed in Division Two.

3.2.4 Fixtures will be scheduled from January to April.

4. CLASSIFICATION OF TEAMS

4.1 3 points shall be awarded for a win, 1 point for a draw and 0 point for a loss or forfeit. The score for a forfeit will be 4 : 0.

4.2 If there is a draw on points, winning teams will be decided by

4.2.1 The goal difference will be used to determine the placing.

4.2.2 If still tied, goals for will be counted to determine the placing.

4.2.3 If still tied, the result of the match played between the two teams will be used to determine the placing.

4.2.4 If still tied, coin will be flipped conducted by respective Management Committees to determine the placing.

4.2.5 If in Tournament, number of penalty corners will be counted; if still tie, teams will finish equal position in the Tournament.

4.3 Semis and Finals resulting in a tie will be decided by five penalty flicks followed by sudden death. No extra time to be allowed.

5. DURATION OF GAME

5.1 Girls A Grade 25 minutes each way.

5.2 Girls C Grade 20 minutes each way.

5.3 Depending on the availability of pitches, two matches can be scheduled on one time slot.

6. UMPIRES

6.1 Each school should provide one umpire for each game.

6.2 HKHA will be approached to provide umpires for semis and finals.

7. REGISTRATION CARDS

All players must be registered and registration cards produced at competition.

8. PLAYERS AND KIT

8.1 A minimum of 8 players is required to start a game.

8.2 A player can play in one team only and must play in the grade she has been registered.

8.3 It is compulsory for all students to wear shin pads.

8.4 It is compulsory for a Goalkeeper or kicking back to wear a helmet; otherwise no Goalkeeper will be allowed.

9. AWARD

The results of Division One A Grade and C Grade will be counted towards HK Island & Kln Bauhinia Bowl Award and New Territories Overall Champion.

10. TOURNAMENTS

Tournament will be organized pending on the availability of pitches.

全港中學校際曲棍球比賽章則（女子組）

1. 參賽學校會議

參賽學校會議將於九月舉行，商討該年度比賽詳情。

2. 規則

除比賽時間外，所有比賽均依照國際曲棍球聯合會所訂之比賽規則舉行。

3. 比賽制度

3.1 高級組聯賽

3.1.1 分為女子第一組甲組及女子第二組甲組。

3.1.2 各參賽學校必須派隊參加第一組賽事。

3.1.3 參賽學校如有其他甲、乙組球員，可組成隊伍參加第二組聯賽。

3.1.4 比賽日期由九月下旬至十二月。

3.2 初級組聯賽

3.2.1 14歲或以下女子運動員將參加女子初級組聯賽。初級組聯賽共兩組，分別為第一組丙組及第二組丙組。

3.2.2 各參賽學校必須派隊參加丙組第一組賽事。

3.2.3 參賽學校如有其他丙組球員，可參加第二組丙組聯賽。

3.2.4 比賽日期由一月至四月。

4. 球隊名次之制定

4.1 勝方得三分，賽和各得一分，負方或棄權者零分。棄權之記錄為四比零。

4.2 在聯賽比賽中若積分相同時處理如下：

4.2.1 雙方在所有賽事中之得失球差定名次。

4.2.2 如未分勝負，則以得球較多者排先。

4.2.3 如仍未分勝負，以該隊之間的比賽勝負而定。

4.2.4 如仍未分勝負，則由比賽管理委員會抽籤定名次。

4.2.5 在錦標賽賽事中若積分相同時，以獲角球較多者佔先；如未分名次，相關球隊獲相同名次。

4.3 如在準決賽或冠軍賽打和時，比賽不設加時，即時以互射五球點球定勝負，如完結後仍賽和，則以「突然死亡」法定勝負。

5. 比賽時間

5.1 甲組 每半場二十五分鐘。

5.2 丙組 每半場二十分鐘。

5.3 因租場時間所限，比賽時間可能縮減，兩場比賽可在同一節租場時段內完成。

6. 裁判

6.1 參賽隊伍須委派一名裁判。

6.2 賽會將聯絡香港曲棍球總會，委派裁判主持準決賽及冠軍賽。

7. 註冊證

參賽球員必須註冊並於比賽前出示註冊證。

8. 球員及裝備

8.1 球隊須有至少八名球員方可出賽。

8.2 運動員只可參加一隊，在其註冊組別中比賽。

8.3 球員必須佩戴護脛。

8.4 守門員必須帶上頭盔方可出賽。

9. 計分項目

只有第一組甲組及丙組賽事成績計算入港九紫荊盃獎項及新界全年總錦標。

10. 錦標賽

賽會將視乎場地供應安排高級及初級組錦標賽。